2010 Festive Cookies 節日曲奇 Order Form 訂購表格







Please send your order back on or before 4 Dec 2010 to enjoy 15% off! 於 4/12/2010 或之前訂購可享八五折優惠

Enquiry Hotline 查詢及訂購熱線

2816 5233

Your Order Details 訂購資料

Product 產品	Price 售價	Qty 數量	Amount 總數
Flora Cookie Tin 花花曲奇禮罐	Before 4/12/2010 Early Bird 15% discount HK\$117 4/12 或之前訂購八五折優惠價		HK\$
	Price after 4/12/2010 4/12 後正價 HK\$138		HK\$
Delivery Charge 送遞費	5 5		
		Total:	LUZ¢

Total: 合共金額: HK\$

Contact Number

聯絡電話

Email 電郵

Free Delivery

FREE one-stop delivery to Hong Kong Island region for orders over \$1,000; while for orders over \$2,000, FREE one-stop delivery to Kowloon, Shatin or Tsuen Wan districts.

免費送貨

每訂購滿\$1,000,港島區可享免費一站送貨服務。 訂購滿\$2,000,九龍區、沙田或荃灣區亦可享免費 一站送貨。

Delivery	Information	送貨資料
-----------------	-------------	------

Contact Person

Organization/Corporate

聯絡人姓名

團體/公司

(if applicable/如適用)	
Self Pick-up Date 自取 日期 ———————————————————————————————————	Time 時段
Delivery 送貨 首選日期 ————————————————————————————————————	Date 2nd choice 次選日期
Payment Method 付款方法 Please pay after order confirmed by our bakery staff. 顧客請於我們的同事確定訂購貨品及價錢後付款。 Cash 現金	Notes for Order and Delivery: 1. Simply fill in the order form and send it back by fax or email. Our staff will contact customers to confirm order, price and delivery arrangement. Please pay by cash, cheque or bank-in after order confirmation and before day of delivery. For self
For self pick-up customers or paid at shop before delivery 適用於自取客户或於送貨前親身到 iBakery 付款 Cheque 支票 (Cheque No.支票號碼: Cheque should arrive iBakery before delivery 請於取貨/送貨前連同訂購表格寄回或交回 iBakery Bank-in 銀行過户	pick-up orders, customers can pay at shop upon pick-up. 2. Please place order at least 7 days before delivery. 3. For orders over \$1,000, FREE one-stop delivery to Hong Kong Island region; while for orders over \$2,000, FREE one-stopdelivery to Kowloon, Shatin or Tsuen Wan districts. Please call us to quote for delivery to other districts. 4. Delivery Service will be suspended from 21 to 25/12/2010. 5. Telephone enquiry and order: Mon to Fri, 9:00 am to 5:00 pm; Sat, 9:00 am to 1:00 pm 6. Delivery service will be suspended when Black Rainstorm or Typhoon No.8 is hosted. Customers will be informed of the arrangement by phone.
Please bank-in to the following bank account and send us by fax at 2816 7616 the bank-in slip for record: 請將總值金額存入以下户口,並將入數紙/記錄傳真回 2816 7616 以作 Name of Bank: Bank of China 中國銀行 A/C Name: Tung Wah Group of Hospitals 東華三院 A/C No.: 012-875-0-027677-7	下核對: 訂購及送貨細則: 1.請將填妥之訂購表格傳真或電郵給我們。負責同事會先與顧客聯絡,確定訂單內容、價錢及送貨日期。顧客請於訂單確認後,送貨日之前以現金、支票或銀行過數付款。自取客戶可於取貨時付款。 2.請於取貨前7天預訂。 3.每訂購满\$1,000,港島區可享免費一站送貨服務。訂購满\$2,000,九龍區、沙田或
Customer's Signature 顧客簽署 Date of Placing Order 訂購日期	荃灣區亦可享免費一站送貨。歡迎查詢其他區域之運輸費。 4.21-25/12/2010 期間,送貨服務暫停。 5.電話查詢或訂購: 星期一至五,上午 9:30 至下午 5:00;星期六,上午 9:30 至下午1:00。 6.如遇黑色暴雨或八號風球,送貨服務暫停。我們會以電話聯絡顧客,另行安排送貨。 7.訂購一經接納,顧客不可隨意更改或要求退款。

Please return your order to 訂購表請交回

Shop 2, G/F Block 2 Centenary Mansion, 1 Victoria Road, Kennedy Town, HK 香港堅尼地城域多利道一號百年大樓第二座地下2號鋪

More about Us: http://ibakery.tungwahcsd.org

Tel 2816 5233 Fax 2816 7616 Email: ibakery@tungwah.org.hk